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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-14 
Rijeka, 08. srpnja 2024. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 15. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

15. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 08. srpnja 2024. godine (ponedjeljak) u 17:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Biserka Perman članica VMO 
 Dražen Mataja, član VMO 
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Prijedlog programskih aktivnosti Vijeća MO Sveti Nikola za 2025.godinu 
2. Usvajanje izvješća sa EKO akcije održane 08.lipnja 2024. godine 
3. Zamjenska lokacija za odbijen (od strane stanara)  usvojeni prioritet iz 2023. godine 

Uređenje stubišta koje spaja Becićevu ulicu i Novu cestu 
4. Zahtjev Waldorfskog vrtića i Waldorfske škole za postavu usporivača Zametskom 

ulicom kod broja 6 i postava upozorenja, treptača ili znakova „pozor škola“ 
5. Zahtjev za korištenje dvorane Mjesnog odbora Sveti Nikola za službu Božju 

Novoapostolskoj Crkvi za vrijeme školskih praznika  
6. Dopisi građana 
7. Razno 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 14. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Prijedlog programskih aktivnosti Vijeća MO Sveti Nikola za 2025.godinu 
 
Predsjednik VMO izvijestio je nazočne članove i članice vijeća o uputama te preporukama u vezi 
planiranja prijedloga Programa za 2025. godinu. Rok za dostavu programa (20.srpnja.2024.godine), 
te se smatra potrebnim da svi budu upoznati da se usvajanjem prijedloga programa ujedno usvaja i 
prijedlog financijskog plana za 2025. godinu, kojim će se predloženi planovi realizirati. Radi 
povećanja cijena većine potrebnih materijala, opreme, prehrambenih artikala te usluga (predstave, 
glazbeni nastupi, zdravstvo-što je novost u ovoj godini) Predsjednik je predložio da se u 2025. godini 
povećaju sredstva za pojedine aktivnosti gdje je u 2024. godini uočen znatni deficit, naročito za EKO 
akciju, u odnosu na stvarne potrebe, ali da se poveća kvaliteta i obim onih koji su u proteklom 
razdoblju realizirani sa najvećim odazivom građana. Predložio je da se odustane od održavanja 
likovnih radionica kao i od održavanja kartaških i šahovskih turnira radi slabog odaziva građana. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2025. godinu: 1. Dan 
žena, 2 Dan MO, 3 Ekološka akcija, 4 Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u krvi. Vijeće je 
također jednoglasno donijelo prijedlog Financijskog plana za 2025.godinu.  
 
 
AD 2 Usvajanje izvješća sa EKO akcije održane 08.lipnja 2024. godine 
 
Predsjednik Vijeća dao je na uvid Izvješće sa provedene Ekološke akcije dana 08.06.2024. Utrošeno 
je ukupno 596,70 EUR-a od planiranih 600,00EUR koliko je bilo predviđeno planom za 2024. godinu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Izvješće o održanoj Eko akciji. 
 
 
AD 3 Zamjenska lokacija za odbijen (od strane stanara) usvojeni prioritet iz 2023. godine 
„Uređenje stubišta koje spaja Becićevu ulicu i Novu cestu“ 
 
Predsjednik Vijeća je upoznao članove da su građani Becićeve (u dva navrata) prekinuli izvedbu 
radova iako su isti bili usvojeni od strane prethodnog saziva Vijeća. Građani su kao glavni razlog 
naveli da se nije kontaktiralo sve stanare žele li, ili ne žele stubište i zahtjev nije potekao od građana 
Becićeve već od građana koji tu ne stanuje. Princip zaprimanja zahtjeva građana koji je naložen od 
strane Grada Rijeke daje mogućnost svim građanima da se putem web obrasca mogu javiti za bilo 
koju lokaciju, i takvi se zahtjevi zaprimaju, šalju na obradu u nadležni Odjel, te nakon toga odlučuje 
većinom glasova članova Vijeća što će se stvarno realizirati u idućoj godini. Građani Becićeve se 
nisu izjasnili žele li neki zamjenski prioritet, već su samo poslali odbijenicu, stoga je predložio da se 
za sredstva osigurana planom za 2023. godinu u iznosu od 3.053,00 EUR utroše na uređenje 
pješačke staze koja vodi od okretišta linije 6 - Nova cesta prema Crnčićevoj 12. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
AD 4 Zahtjev Waldorfskog vrtića i Waldorfske škole za postavu usporivača Zametskom 
ulicom kod broja 6 i postava upozorenja, treptača ili znakova „pozor škola“ 
 
Predsjednik je upoznao članove Vijeća sa zahtjevom Waldorfskog vrtića i Waldorfske škole, te dao 
na raspravu zahtjev. Vijeće je nakon kraće rasprave jednoglasno usvojilo slijedeći: 
 
Zaključak: Vijeće nije suglasno s prijedlozima i zahtjevima Waldorfske škole i Waldorfskog 
vrtića jer smatra da upravo radi blizine prometnice i nedostatka prostora kako za igru, parking 
tako i za ostale aktivnosti škola i vrtić nisu na primjerenoj lokaciji, te apeliraju na osnivače da 
pronađu adekvatni smještaj za školu i vrtić- odgovoriti na zahtjev e-mailom u tom smislu 
 
AD5 Zahtjev za korištenje dvorane Mjesnog odbora Sveti Nikola za službu Božju 
Novoapostolskoj Crkvi za vrijeme školskih praznika  
 
Predsjednik Vijeća je upoznao članove sa zahtjevom Novoapostolska crkve, koja ima sjedište u 
Zagrebu, da uz naknadu koristi prostor mjesne samouprave na Zametskoj 6 nedjeljama za službu 
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Božju za vrijeme školskih praznika, tj. dok ne traje nastava Waldorfskoj školi, te dao na raspravu 
zahtjev. Vijeće je nakon duže rasprave jednoglasno donijelo slijedeći : 
 
Zaključak: Vijeće nije suglasno s prijedlozima i zahtjevima Novoapostolske crkve i protivi se 
da se bilo kakvi vjerski obredi održavaju u prostoru mjesne samouprave, o tome će se uputiti 
Zaključak i Odsjeku za mjesnu samoupravu, te zamoliti za podršku radi jednoobraznog 
ponašanja prema ostalim vjerskim zajednicama koje djeluju u svojim prostorima na području 
Rijeke, bez obzira na naknadu koji su do sada plaćali za najam dvorane MO Sveti Nikola 
 
 
AD 6 Dopisi građana 
 

 Građanin Hegedušićeve traži probijanje zida parkirališta prema pješačkoj stazi koja vodi na 
okretište 6 Nova cesta, dok nakon nekoliko dana drugi građanin proglašava taj zahtjev 
nepotrebnim i traži izgradnju stubišta Hegedušićeva – Lozičina 

 
Predsjednik Vijeća je dao na raspravu zahtjeve građana te je Vijeće nakon kraće rasprave usvojilo 
slijedeći : 
Zaključak: Vijeće nastoji nepristrano i bez razlike o kojim se lokacijama i zahvatima radi 
podržati sve zahtjeve za koje procijeni da bi mogli poboljšati kvalitetu života za veći broj 
građana, a to otvaranje prolaza i (ili) izgradnja spojnih stubišta, naročito prema stajalištima 
javnog prijevoza, svakako jest. 

No, Vijeće smatra da nije primjereno omalovažavati ničije zahtjeve i proglašavati ih 
besmislenima stoga u ovoj godini više neće razmatrati predmetni zahtjev, već tek u idućoj 
godini kod zaprimanja zahtjeva za male komunalne akcije na području MO Sveti Nikola za 
2026. godinu, i to samo u slučaju da se Vijeću obrate ovlašteni predstavnici ulaza 
Hegedušićeva 23-25 što podrazumijeva suglasnost svih stanara predmetnih zgrada. 

 
AD 7 Razno 
 

 Predsjednik daje slijedeću obavijest članovima Vijeća: Uvezi uvrštenja u redovni program 
pometanja stubišta na području MO Sveti Nikola, zaprimljena je informacija od nadležnog 
Odjela da bi najkasnije početkom listopada 2024. godine, dakle na sjednici u rujnu, bilo 
potrebno razmotriti koje stubište prema frekvenciji i važnosti za veći broj građana treba 
uvrstiti u redovni program čišćenja, pored već predloženog stubišta Crnčićeva 5 prema Novoj 
cesti 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje 
 

 Predsjednik je napomenuo da se tijekom stanke inzistira na provođenju aktivnosti na 
uređenju spremišta dvorane MO, te ustraje na dobivanju termina prijema kod Gradonačelnika 
u vezi zajedničkog korištenja prostora MO Sveti Nikola i Waldorfskoga vrtića i škole 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3)stranice. 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


